

1、公司信息 Company Information

(1) 公司名称 Company Name

北京佩特来电器有限公司 Prestolite Electric(Beijing) Limited

(2) 公司地址 Company Address

北京市通州区宋庄镇 Songzhuang Tongzhou District Beijing 101118

(3) 联系方式 Contact

周可 Zhouke T: 86-10-69596333-8355 zhouke@prestolite-bj.com

网站 Website: <http://www.prestolite-bj.com/>

2、公司介绍 Company Introduction

北京佩特来电器有限公司成立于 2001 年 3 月，是集研发、制造和销售车用起动机、发电机和新能源驱动电机一体的高新技术企业。经十余年发展业已成为产品技术专业、产品规格系列化、技术服务系统化的专业企业，拥有 81 个注册专利。作为商用车重型旋转电器行业的领先企业，产品技术满足欧IV、V VI节能环保要求。公司产品广泛应用于大中轻型柴油机、大中型客车、轻中重型卡车、中高档工程机械以及船机、发电机组等。

北京佩特来具备年产发电机 200 万台、起动机 100 万台的产能，年销售额 11 亿元，其中出口产品占 10%。公司贯彻 ISO/TS16949 质量管理体系，ISO14001 和 OHSAS18001 环境、职业健康和安全管理体系，产品已直接、间接出口到世界 80 多个国家和地区。除在国内设有 200 多家销售服务网点之外，还有覆盖全球的 4000 多家分销服务网络。目前，北京佩特来在国内的北京、潍坊、武汉、芜湖已设有 5 个工厂及分公司，并在印度和俄罗斯设立子公司。

Prestolite Electric(Beijing) Limited established in March,2001 is a new and high technology enterprise integrated with product development, manufacture as well as new energy drive motor. After development of more than ten years, PEBL has become a specialized enterprise with professional technology, serialized specification and systematized service; own 81 existing registered patents. As leading enterprise of heavy duty rotating electric products on commercial vehicle, application technology in accordance with Euro IV, Euro V and Euro VI. Our products are used widely in small to large displacement diesel engines, mid to large sized buses, light to heavy duty trucks, mid to high grade off-road equipments along with marine engines and gen-sets.

PEBL have an annual production capacity of 2 million alternators and 1 million starter motors. Annual gross sales reached over 1.1 billion RMB with about 10% from export sales, products have been exported directly and indirectly to more than 80 countries and regions. We carry out ISO/TS16949 Quality Management System, ISO14001 and OHSAS18001 Environmental, Occupational Health and Safety Management System. At present PEBL has found 5 factories or branches in Beijing, Weifang, Wuhan, and Wuhu, China as well as subsidiaries in India and Russia.

